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Dr. Szili V*Atafin
Az OrsziggyOIOs Elnöke részére

I-lelyben

Tisztelt EInék Asszonyi

„Hol tart, illetve milyen eredménnyel zárult a Baktalóránt házi Rendőrőrsnek a Szabolcs-
Szatmár-Bereg Megye% Rendőr-főkapitányság álfax végzett ellenörzése?" cimmei a
Házszabály 91. § alapján kérdést kívánok- bexxyüjtani Lamperth Mónika belügyminiszter
részére. A kérdésre a választ írásban kérem .

Tintolt Belű yrniniszter Asszonyl

Budapest, 2005, december X2-

OGY KTK

499016s Hivatala

trkezett: 2006 JAN 0 3,

A „Mit kíván tenni a Kormány a Baktalörántl~ felmerült rendörhatásági mulasztások
kővizsgálása, és a kialakult jogsértő állapot orvoslása érdekében?" címmel 2005 . szeptbíAaber
12.-én kelt országgyűlési kérdésemre adott válaszát kószt>nettel megkaptam, egyúttal
továbbítottam az érintettek, így . Baktalárántháza polgármestere és a helyi képviselőtesti5let
részére .

Baktalörántházaa polgármesterének tájékoztatása szerint ugyanakkor a válaszlevelében írtak
ellenére - amelynek értelmében a jelzett problémák tisztarása érdekében a Szabolcs-Szatm .ár-
Bereg Megyei Rendőr-Tókapitányság átfogó ellenőrzés végrehajtását rendelte el -- változás
nem tőmént.

A településen továbbra is a közbiztonságot kiriivóan sértő állapot uralkodik, amelynek
orvoslására, igy a szükséges őnthzkedések megtételére sem a Szabolcs-Szatnxár--Bereg Megyei
Rendőr-főkapitányság, sem a Baktaldrárxthá-d Rendőrőrs részé 61 mind a mai napig nem
került sor.

A fent előadottak alapján kérem a t. Belűgyminisxter Asszasryt, xxyilatkozzon abban a
kérdésben, hol tart, illetve milyen . eredménnyel zárult a Baktalórántházi Rendőrőrsnek a
Szabolcs-SzatmárBereg Megyei Rendőr-főkapitiyság által végzett ellenőrzése .

Mielőbbi válaszát várva, maradok
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